

**MENAIK TARAF LALUAN PENJALAN KAKI DI PEKAN
SELAMA, SELAMA PERAK.**

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja wala termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga	H/pukal	H/Pukal		
2	Bersihkan keseluruhan tapakbina dan diarahkan oleh Pegawai Penguasa seperti yang ditentukan dari seala sampah - sarap, meroboh semua struktur atau halangan lain yang mengganggu pelaksanaan kerja termasuk membuang semua sampah sarap dari kawasan tapakbina ke kawasan pembuangan yang diluluskan.	H/pukal	H/pukal		
<u>PEMBINAAN LALUAN PENJALAN KAKI</u>					
<u>Pembinaan Asas</u>					
3	Kerja - kerja membekal, mengorek tanah, menambak dan meratakan asas dengan chipping setebal 100mm dan memampatkan sehingga padat mengikut speksifikasi yang telah ditetapkan.	M2	370		
<u>Kerja Pembinaan Interlocking Concrete Paver</u>					
4	Kerja - kerja membekal dan memasang interlocking concrete paver jenis Quadpave (Heavy Duty) bersaiz 240mm x 260mm x 60mm di atas lapisan permukaan asas chipping dan ruang di antara unit turapan diisi dengan pasir halus serta kerja - kerja yang berkaitan sehingga sempurna yang mempunyai speksifikasi heavy duty concrete paver asas seperti berkaitan atau setaraf denganya. rekabentuk corak dan warna ditentukan oleh Pegawai Penguasa. i. Jenama : KS JAYA PAVERS DESIGN ii. Material : Heavy Duty Concrete Paver iii. Bentuk : ARC PAVER/setaraf	M2	370		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
	JUMLAH DARI BELAKANG				
	<u>Kerja Pemasangan Scupper Pipe</u>				
5	Kerja - kerja membekal dan memsang scupper pipe diameter 6 inci dengan jarak dan kawasan yang bersesuaian termasuk kerja - kerja berkaitan sehingga siap sempurna termasuk kerja turapan semula.	No	60		
	<u>Kerja - kerja pembaikan kerb</u>				
6	Kerja - kerja pembaikan kerb yang pecah dan tengelam termasuk segala kerja yang berkaitan sehingga siap sempurna termasuk kerja mengecat kerb.	M	270		
7	Kerja - kerja pembaikan dinding bata 225mm termasuk kerja lepaan termasuk kerja mengorek buang dinding bata yang runtuh.	M2	17		
	<u>CONTINGENCIES SUM</u>				
	Sediakan pembelanjaan kemungkinan sebanyak RM 8,000.00 (lapan Ribu Sahaja) yang mana ianya akan digunakan sepenuhnya atau sebahagian daripadanya seperti dirahakan oleh Pegawai Penguasa.				8,000.00
	Muka Surat 2/2		Jumlah		